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KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

I INFRASTRUKTURY PRZESTRZENNEJ 

W KADENCJI 2010-2014 
 

Protokół nr 5/11 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 22 marca 2011r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Tadeusz Iwaniuk. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Informacja o stanie przygotowań do realizacji inwestycji infrastrukturalnych 

prowadzonych wspólnie z samorządami lokalnymi z terenu Powiatu Zgierskiego: 

-  umowy o współfinansowaniu, 

- propozycje kryteriów współpracy. 

4. Informacja o planowanych remontach i inwestycjach na drogach przebiegających przez   

Powiat Zgierski realizowanych przez Zarząd Dróg Wojewódzkich i Generalną Dyrekcję 

Dróg Krajowych i Autostrad  oddział w Łodzi. 

5. Zaopiniowanie materiałów  i projektów uchwał zgłoszonych na VIII sesję.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący otworzył 5 posiedzenie Komisji i przedstawił zaproponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  

 

Ad. 2 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 4 z posiedzenia Komisji, które odbyło się             

22 lutego 2011 r. 

 

Ad. 3  

Informacja o stanie przygotowań do realizacji inwestycji infrastrukturalnych prowadzonych 

wspólnie z samorządami lokalnymi z terenu Powiatu Zgierskiego: 

-  umowy o współfinansowaniu, 

- propozycje kryteriów współpracy 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił w/w informację.  

 

Radny Jerzy Janicki zapytał, czy wszystkie dotychczasowe umowy zawarte z samorządami 

zostały zrealizowane.  

 

Wicestarosta Zgierski odpowiedział, że tak. 

 

Komisja zapoznała się z informacją.  
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Ad. 4  

Informacja o planowanych remontach i inwestycjach na drogach przebiegających przez 

Powiat Zgierski realizowanych przez Zarząd Dróg Wojewódzkich i Generalną Dyrekcję Dróg 

Krajowych i Autostrad  oddział w Łodzi stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Wicestarosta Zgierski przedstawił informację. 

 

Radny Bogdan Jarota poinformował, że na stacji kolejowej w Głownie odbywa się 

rozładunek kruszywa pod budowę autostrady. Domniemywa, że wykonawca autostrady karze 

kierowcom dowozić kruszywo do autostrady  drogą S-14.  Jednak w pewnych godzinach 

droga S-14  jest bardzo zakorkowana.  Kierowcy szukają wówczas objazdów min. przez drogi 

powiatowe. Dzieje się tak na drodze od Głowna w kierunku Mąkolic i węzła Goszkowice. 

Wskazał, że nie jest to ruch ciągły. Jednak tonaż tych samochód powoduje, że drogi 

powiatowe są niszczone. 

 

Wicestarosta Zgierski poinformował, że znaki ograniczające tonaż w wielu przypadkach nic 

nie dają. Wielokrotnie informowaliśmy policję o łamaniu przepisów przez kierowców              

i będziemy nadal to robić. Dodał, że w tej sprawie też zwrócą się do wykonawców autostrady.  

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby poprosić Komisariat Policji w Głownie               

o zwiększenie kontroli w tym zakresie. 

 

Ad. 5 

a) Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Stryków prowadzenia zadania 

publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków                         

i lokali z terenu Gminy Stryków. 

Wicestarosta Zgierski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

b) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Stryków na 

realizację zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru 

gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy Stryków; 

Wicestarosta Zgierski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Przewodniczący Rady skierował do Komisji 

pismo Prezydent Miasta Zgierza w sprawie poparcia starań utrzymania linii tramwajowej 46. 

Pismo stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Radny Jerzy Janicki wnioskował o zajęcie stanowiska popierającego działania Prezydent 

Miasta Zgierza. Korzysta z tego połączenia bardzo dużo młodzieży, emerytów i rencistów. 

Corocznie z budżetu Gminy i Miasta Ozorkowa przeznaczane są znaczne środki na 

dofinansowanie realizacji tego zadania.  

 

Radna Lidia Elert poparła przedmówcę. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby Zarząd Powiatu przygotował stanowisko w tej 

sprawie.   
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Wicestarosta Zgierski przypomniał, że na sesji Starosta zadeklarował, że na spotkaniu  

poświęconym aglomeracji łódzkiej  z Prezydent Miasta Łodzi poruszy tą sprawę. W związku 

z tym zaproponował, aby to stanowisko przygotować po tym spotkaniu.  

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby w związku z tym przygotować stanowisko na 

kolejne posiedzenie Komisji.  

 

Radny Bogdan Jarota zapytał,  kiedy będą przeprowadzone naprawy gwarancyjne drogi 

relacji Domaradzyn  - Karków.  

 

Wicestarosta Zgierski przedstawił harmonogram remontów cząstkowych nawierzchni 

bitumicznych mieszanką mineralno – bitumiczną na drogach powiatowych. Harmonogram 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Radny Bogdan Jarota oznajmił, że należałby zwiększyć środki na remonty cząstkowe dróg. 

Jest ich zdecydowanie za mało. 

 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że w planie pracy w  kwietniu zaplanowana jest 

Komisja wyjazdowa na drogi powiatowe. Poprosił o zgłaszanie propozycji do Biura Rady.  

 

Radna Zofia Bielawska zgłosiła ul. Orzeszkową w Ozorkowie. 

 

Ad. 7 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący dokonał zamknięcia                      

5-go  posiedzenia Komisji. 

 

   

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała     


